
 
 

Uchwała Nr XXXVII/629/2008 
Rady Miasta Gorzowa Wlkp. 

z dnia 25 czerwca 2008r. 
 

w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
 

 Na podstawie art.18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990r.o samorządzie gminnym 
(tj.Dz.U. z 2001r. Nr 142, poz.1591 ze zm.), w związku z art.229 pkt.3 ustawy z dnia  
14 czerwca 1960r. - Kodeks postępowania administracyjnego (tj.Dz.U. z 2000r. Nr 98, 
poz.1017 ze zm.), uchwala się co następuje: 
 
 § 1. Skargę Pana Romana Dutki uznaje się za bezzasadną - uzasadnienie stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 
 
 § 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miasta Gorzowa Wlkp. 
 
 § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
        Przewodnicząca Rady Miasta 
                                                                                                                                            ( - ) 
                 Krystyna Sibińska 
 



Załącznik nr  1 do 
uchwały Nr XXXVII/629/2008 
Rady Miasta Gorzowa Wlkp. 
z dnia 25 czerwca 2008r. 

 
 

Uzasadnienie : 
 

Komisja Gospodarki i Rozwoju  Rady Miasta Gorzowa Wlkp. na posiedzeniu w dniu 
24 czerwca 2008r. rozpatrywała skargę Pana  Romana Dutki na zajęte przez Prezydenta 
Miasta Gorzowa Wlkp. w 2003r.  stanowisko w sprawie naprawy nawierzchni na działkach 
miejskich nr 463/81 i 463/84 zlokalizowanych przy ul. Niemcewicza, stanowiących teren 
dojazdu do pobliskich garaży.  
Komisja po zapoznaniu się z dokumentacją  powyższą skargę dotyczącą działania służb 
miejskich w 2003r. w zakresie braku właściwego rozpoznania naprawy nawierzchni na 
działkach stanowiących drogi dojazdowe do garaży przy ul. Niemcewicza uznaje za 
bezzasadną. 
 Zważywszy jednak iż upłynęło 5 lat od wszczęcia sprawy, przyjmujemy że stan 
nawierzchni uległ pogorszeniu i biorąc pod uwagę obecny stan, należy podjąć działania 
zmierzające do przeprowadzenia prac remontowych drogi dojazdowej. Temat powinien być 
rozwiązany kompleksowo z uwzględnieniem odwodnienia terenu poprzez wykonanie 
kanalizacji deszczowe. 
Drogi dojazdowe położone wzdłuż boksów garażowych są drogami wewnętrznymi dla ruchu 
służącego bezpośrednio użytkownikom tych garaży ii są niezbędne tylko jako dostęp do drogi 
publicznej. 
 Realizacja tego zdania jest możliwa w ramach tak zwanych inicjatyw lokalnych czyli 
wykonanie przedmiotowych prac we własnym zakresie przez właścicieli garaży, przy 
jednoczesnym wsparciu ze strony Miasta polegającym na przekazaniu materiałów 
niezbędnych do naprawy nawierzchni. 
 
 

Przewodniczący Komisji 
  Gospodarki i Rozwoju 

                                                                                                                                      ( - ) 
     Artur  Radziński 

 


